
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 24. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 675

Vil ministeren kommentere Vive-rapport ”Normeringer på danske plejehjem, Et overblik

baseret på survey blandt plejecentre – 2019”, der viser, at der er stor forskel på normerin-

gerne på tværs af landets plejecentre. I kommunerne med den højeste normering skal

personalet på nattevagt tilse halvt så mange borgere som i kommunerne med den lave-

ste normering, og i gennemsnit er normeringerne om natten blevet lavere siden 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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